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Justerat:__________/_____________/_______________ Protokollet är justerat 

Protokoll styrelsemöte avdelningen SSRK Västernorrland 

Datum: 2024-08-22 Tid: 18:30 

Plats: Digitalt via Teams 

Nr 5/2024  §63-86 

 

Deltagare: Annica Jonsson, Maria Hellström, Carina Svensson, Aina Olofsson, Tove 

Danielsson, Ulrika Gulliksson. Birgitta Bergström §71-86 

Katarina Byström (valberedningen). 

Ej närvarande: Jenny Borgh, Kicki Bengtsdotter  

 

§63 Mötets öppnande 

Annica hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§64 Godkännande av dagordning 

Mötet gick genom den dagordning som förelåg och godkände densamma  

 

§65 Föregående protokoll (2024-06-10) 

Föregående protokoll gick genom av mötet och lades till handlingarna och inga justeringar 

att notera. 

 

§66 Val av justerare 

Beslut att:  

- Välja Carina Svensson till att justera dagens protokoll.  

 

• IN/UT post 

 

IN 

 

Auktoriserad exteriördomare CM 

Rapportering av aktiviteter under hundförbudstiden 

DN-beslut 

Auktorisation FB-r beskrivare 

Protokollsutdrag SKK Utstk 

Auktorisation exteriördomare.  

Diplomering WT domare retriever 

Info SSRK Fullmäktige 2025 

VU beslut §8-2024 

Auktorisation exteriördomare 

Auktorisation FB-r beskrivare 

Rapportering till kansliet av genomförda utbildningar 

Utbetalning av medlemsavgifter för delår 1, 2024 

Information från SKK Föreningskommitté 

Auktorisation FB-r beskrivare 

Inkommande mail från Webban Marita 

 

UT 

 

Till kansliet: protokoll 2024-06-10, årsmötesprotokoll 
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Justerat:__________/_____________/_______________ Protokollet är justerat 

§67 Ekonomi 

Kassör har meddelat förhinder strax innan mötets start varvid ekonomisk rapport och 

uppföljning får hänskjutas till nästa styrelsemöte.  

 

§68 Struktur och rutin för upprättande av dagordning 

Dialog och informationspunkt. Maria gör ett anförande gällande att det är bra att om möjligt 

skicka in rubriker innan till sekreterare för att kunna bereda en dagordning. Mötet får 

möjlighet att lämna sin åsikt i frågan och det uttrycks samsyn i att alla i möjligaste mån.  

 

Verksamhet inom klubben 

Uppföljning uppdrag sen senaste möten, se tidigare protokoll 

 

§69 Uppföljning gällande §50.1 

Tove föredrar det svar som arbetsgruppen/som berett frågan. Gruppen efterfrågar budget, 

datum, plats, domare och ringsekreterare för exteriörbedömningen. Arbetsgruppen föreslår 

att styrelsen ska tacka nej till Goldenklubben Ångermanlands förfrågan.  

 

Uppdras till sekreterare Maria att tillskriva Goldenklubben Ångermanland att inkomma med 

svar på det som arbetsgruppen nu också tillika styrelsen efterfrågar; budget, datum, plats, 

domare och ringsekreterare för exteriörbedömningen. 

 

§70 Viltfrågan (änder) 

Tove och Annica föredrar ärendet gällande den dialog som varit med fryshuset och ev 

händelseförlopp runt leverans av änder.  Dialogen behöver fördjupas om vad som skett runt 

gällande leveransen till fryshuset. Frågan får därav återkomma framledes. Till denna punkt 

biläggs det mail som Tove skickat ut.  

 

Beslut att: 

- att uppdra till Tove att lägga en beställning gällande änder omfattande ca 600 

stycken änder. Dessa änder ska förutom brukas vid jaktprov men likväl säljas till 

medlemmar.  

 

Utställning/exteriör 

 

§71 Utställning 2024 

Denna fråga gällande ekonomisk rapport från hänskjutas till nästkommande möte då 

kassören deltar.  

 

§72 Utställning 2025 

Birgitta föredrar informationen. Dubbelutställning i Sundsvall 31/5 och 1/6 i Kovland. 

Domare är klara 

Domare: Karin Linde-Klerholm, Jenny Andersson, Alexandra Palombo. Information finns på 

hemsidan.  
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Justerat:__________/_____________/_______________ Protokollet är justerat 

§73 Utställning 2026 

Birgitta föredrar informationen. Dubbelutställning 23/5 och 24/5 i Örnsköldsvik på 

Dekarsögården. Domare är Håkan Dahlin, Nina Karlsdotter, Leni Finne.  

 

10 oktober i Timrå ridhus. Samma hel har Västernorrlands kennelklubb en officiell 

utställning. Domare ej klara ännu.  

 

Beslut att: 

- att uppdras till Birgitta att formulera en skrivelse till Västernorrlands kennelklubb gällande 

ev samarrangemang gällande domare.  

 

Retrieverjakt 

 

§74 Uppföljning ”prova på jaktprov” §52 

Tove meddelar att aktivitet utgick då det inte gick att finna domare/funktionärer till 

aktiviteten.  

 

§75 Retrieverjaktprov 31/8-1/9 

Tove föredrar ärendet. Det mesta är klart inför provet. Tove ger också info att det nu finns 

möjlighet för startande och övriga att innan, redan under anmälningstidens gång, se vilka 

som anmält. 

 

§76 Retrieverjaktprov 28-29/9 

Tove ger mötet information gällande provet och att det är på gång i planeringen. I nuläget 

finns information att vi ev kommer ha en domarelev vid provet – positivt för avdelningen då 

personen i fråga finns inom avdelningens geografiska område. 

 

Spanieljakt 

 

§77 Vattenprov 

Annica föredrar ärendet då spanielsekreterare ej närvarar. Ett vattenprov genomfördes den 

27 juli. Domare var Elisabeth Persson. Alla fem (5) anmälda hundar blev godkända på 

”vatten”. Dock bör noteras att det inte fanns några rosetter att dela ut till de som blev 

godkända på vatten. Därefter genomfördes ett inofficiellt working test för spaniel. 

 

Viltspår 

 

§78 Uttagning viltspår-SM och SM-helgen 

En (1) anmäld till uttagning. Avdelningen anmälde Kicki Bengtsdotter. Kicki och hennes 

hund genomförde en fin insats och hamnade på en hedrande oplacerad plats. Bra jobbat i 

spåret! 

 

FB-r 

 

Inget att rapportera 

 

Tolling 

 

Inget att rapportera 
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Justerat:__________/_____________/_______________ Protokollet är justerat 

Utbildning 

 

§79 Instruktörsutbildning 

Mona Pettersson är deltagare från Västernorrland och Anneli Stridsberg-Sjöberg är Monas 

mentor. Mona har i uppdrag från kursledningen att hålla två kurser innan 28 februari 2025: 

valpkurs och nybörjarkurs. Mötet för den dialog gällande vilken kursavgift som kan vara 

lämplig att sätta för dessa kurser. 

 

Beslut att:  

- avgiften är 200 kr/hund och kurstillfälle, dvs om kursen är tre tillfällen är avgiften 

600kr. 

 

§80 Jägarexamen 

Ulrika lämnar rapport gällande möjlighet till utbildning i Jägarexamen. Dialog har skett med 

Studiefrämjandet. De meddelar att det bör vara mist sju (7) deltagare i en kurs. Uppskattad 

kursavgift är minst 8000 kr/deltagare. Styrelsen för dialog om hur avdelningen ev kan gå 

vidare med planering. Förslag uppkommer att publicera information på hemsidan som ett 

upprop och se hur intresset är bland medlemmar för att gå ”jägarexamen”.  

 

Uppdrag lämnas till Ulrika att sammanfatta en text att skicka till webban Marita att publicera 

på hemsidan.  

 

 

Information (hemsida, sociala medier) 

 

§81 Mail från webban  

Styrelsen för dialog gällande innehåll på hemsidan och att alla, var och en inom styrelsen 

skickar in underlagt till Marita vid uppdateringar. 

 

§82 Protokoll på hemsidan 

En givande dialog sker vid mötet gällande för och nackdel med att publicera protokoll vid 

hemsidan. Styrelsen ser sig om överens om hur formuleringar i protokoll skrivs och att det 

är en klar fördel att medlemmar kan följa vad som sker i avdelningen vilket berikar känslan 

av delaktighet och insyn.  

Beslut att: 

- avdelningens mötesprotokoll from dagens möte publiceras på avdelningens hemsida.  

Beslutet sker i konsensus.  

 

§83 Information till Apportören 

Kommande manusstopp är 15 oktober. Till det numret ska vi ha presenterat datum, tid och 

plats för årsmöte. Tove tar dialog med kansliet gällande förtydligande om datum för träffar 

påkallade av huvudstyrelsen. 

 

§84 Övriga frågor  

Valberedningen genom Katarina Byström deltar vid mötet och ger bra inspel om hur 

styrelsens arbete flyter på. Vidare informerar Katarina hur valberedningen i nuläget planerar 

för att arbeta inför årsmötet 2025.  
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Justerat:__________/_____________/_______________ Protokollet är justerat 

§85 Nästa möte 

Beslut att: 

- sker måndag 14 oktober kl: 19:00 via Teams.  

- planeringsträff/möte söndag 27 oktober. Kaffe serveras från 09:30 och mötet startar 

kl: 10:00. Lokal: Ariavägen 2, Bjästa. 

 

§86 Mötets avslutande 

Annica tackar för aktivt deltagande och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

------------------------------   ------------------------------ 

Ordförande      Sekreterare 

Annica Jonsson     Maria Hellström 

 

 

 

 

 

------------------------------ 

Justerare 

Carina Svensson 

 


